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1. Ülevaade õpilasesinduse tegemistest 
 
1.1. KUULATI: 
 
Õpilasesinduse (ÕE) juht Vallo Marten Lillipuu andis ülevaate ÕE tegevustest viimasel õppeaastal. 
ÕE plaani mahtus sellel aastal mitmeid erinevaid üritusi. 13 neist korraldati ise, kuue sündmuse juures 
oldi abiks ning kaheksal üritusel osaleti. Lisaks toimus kolm meeskonnapäeva, mille raames arutati 
kooli juhtkonnaga päevakajalistel teemadel (näiteks kooli põhiväärtused, õppekava jms) ning võeti 
ette ühiseid meeskonda liitvaid ja silmaringi laiendavaid tegevusi. ÕE arutles ka selle üle, kellele ja 
miks ÕE üldse vaja on ning võttis südameasjaks oma tegevust meedias (Türi Rahvaleht, ÕE TikTok, 
Instagram, kooli Facebook) rohkem kajastada. 
Ürituste poolelt korraldati helkurikampaania ning kahel korral oktoobris tehti koolis helkurite 
kandmise kontrolli. Samuti oli ÕE korraldada III kooliastme jõulupidu ehk jõuluball ning neli 
stiilipäeva. Väga palju aega panustati projektipäeva korraldamisesse, mis kandis seekord nime „Mina 
ja maailm“ ning keskendus kultuuririkkuse teemale. Projektipäeval külastas kooli 23 külalist väga 
erinevatest eluvaldkondadest. Õpilased jäid ettevõtmisega üldjoontes rahule, aga ÕE sai ka mõned 
mõtted, kuidas järgmisi projektipäevi veelgi paremini korraldada. 
Sellel õppeaastal on ÕE veel plaanis korraldada tutvustav kampaania järgmise õppeaasta ÕE 
koosseisu valimiseks ning osaleda aedlinnakohvikute päeval ja Paides toimuval Noorte 
Innovatsioonikonverentsil. 
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1.2. OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks. 
 
 
2. Ülevaade TPK huvitegevusest 
 
2.1. KUULATI: 
 
Kooli huvijuht Merilin Sepp tegi ülevaate kooli huvitegevusest 2023/2024 õppeaastal. Huviringe 
on koolis kokku 19, neli koori liikusid sellest õppeaastast tunniplaani ning neid huviringidena ei 
arvestata. Ringijuhte on kokku 15. Valla huvihariduse küsitluse alusel on TPK noortest 77% 
kaasatud erinevate huviringide tegevusse (sh koolivälised huviringid). See number on viimaste 
aastate lõikes jäänud samaks. 
Olulisemad viimasel õppeaastal TPK-s toimunud sündmused olid õpetajate päev, huvitegevuse 
laat, kadri- ja mardipäeva tähistamine, aabitsapidu, liikumispidu, jõululaat, kirikukontsert ja 
jõulupeod. Sündmuste korraldamisel tehti tihedat koostööd õpilasesindusega.  
Huvitegevuse laadale olid lisaks oma huviringidele kaasatud Türi Loomemaja, Türi Spordiklubide 
Liit, Paide Linnameeskond, Korvpalliklubi 7 ja Türi Raamatukogu. Laata külastanud lapsi oli 
seekord pigem vähe, loodetavasti on neid järgmisel korral oluliselt rohkem. Samuti on oluline, et 
laadal oleksid esindatud kõik oma kooli huviringid. Muus osas plaanitakse laada korraldamine 
jätta üldjoontes samasuguseks. Laat toimub augusti lõpus ning sinna kutsutakse kindlasti ka 
väljaspool maja tegutsevate ringide esindajad. 
Mälumängu õhtud toimisid 2022/2023 õppeaastal väga hästi. Sellel õppeaastal ei läinud need nii 
hästi käima ning seega otsustati need suunata oma kooli II ja III kooliastme lastele. I kooliastme 
jõulupidu vajab järgmisel õppeaastal pikemat arutelu, kuidas sellega edasi minna. Tagasisidet on 
olnud erinevat, osad õpetajad sooviksid muudatusi, aga nende sisu pole veel kokku lepitud. II 
kooliastmel jääb jõulupeo süsteem samaks ning selle korraldamise põhivastutajaks on huvijuht. III 
kooliastme peakorraldaja on ka edaspidi õpilasesindus. 
Liikumispidu õnnestus üldjoontes hästi, aga on ka kohti, mida saaks parandada. Näiteks oli pidu 
liiga pikk, osad kavad läksid üle ajapiiri, aega võttis tänamine. Huvijuhil on plaanis koostada 
konkreetne liikumispeo juhend, mis peaks toetama liikumispeo korraldamist ja kulgu. V. Ciunite 
sõnas, et küsimusi on tekitanud väliste juhendajate kaasamine ning professionaalide kavade 
võrdlemine õpilaste omadega. Hoolekogult tuli ettepanek küsida liikumispeol väikest 
sissepääsutasu (1-2 €), et katta peo korraldamise kulud. Ülejäänud hoolekogu tagasiside ja tehtud 
ettepanekud on 5. märtsi protokollis. 
Huvijuht tõi välja, et viimase õppeaasta õnnestumisteks võiks lugeda koostöö õpilasesindusega, 
sh edasiviivad vestlused ÕE liikmetega, klassivanemate koosolekud ning sündmuste kajastamise 
vallalehes. Lehes on seni kirjutatud pigem nendest sündmustest, mis toimunud on. Edaspidi võiks 
aga aktiivsemalt rääkida tulevastest ettevõtmistest. Hästi on sellel õppeaastal õnnestunud ka 
õpilaste ideede toetamine (TASKA ideekonkursi edasiarendus, jõuluball, II kooliastme 
kevadpidu). Samuti on sündmuste korraldamise juures palju abi olnud sellest, et eelarve osas on 
olnud selge pilt, mis summa on kasutada ja milleks. 
Järgmisel aastal võiks sihiks seada kooli tegemiste parema kajastamise maakonnalehes. Samuti 
tuleks huvitegevuse vallas sõnastada järgmiseks õppeaastaks selged eesmärgid ning koostada 
sündmuste korraldamise alusdokument. Lisaks tuleks tõhustada koostööd kogukonna ja 
vanematega ning aidata muuta õpilasesindust kogukonnas nähtavamaks. 
 
2.2 OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks. 
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3. Hinnangu andmine huvitegevuse ja pikapäevarühma töökorralduse kohta 
 
3.1. KUULATI: 
 
M. Aren selgitas, et lähtuvalt põhikooli- ja gümnaasiumiseadusest tuleb hoolekogul anda hinnang 
kooli huvitegevuse ja pikapäevarühma töökorralduse kohta. Seekordsel koosolekul käsitleti ainult 
huvitegevuse osa, kuid hinnangu andmiseks oleks vaja arutada ka pikapäevarühma teemat. T. Lohur 
lubas pikapäevarühmast rääkida järgmisel hoolekogu koosolekul. 
 
3.2. OTSUSTATI: 
 
Anda hinnang huvitegevuse ja pikapäevarühma töökorralduse kohta järgmisel koosolekul.  
 
 
4. Personali hetkeseis ja planeeritavad konkursid 
 
4.1. KUULATI: 
 
T. Lohur rääkis, et kool on erinevate õpetajate otsimisega aktiivselt tegelenud mitu kuud ning mitmed 
õpetajad on juba ka leitud. Hetkel on käimas konkursid vene keele, eesti keele ja matemaatikaõpetaja 
leidmiseks, samuti oleks koolil pakkuda osalise koormusega tööd muusikaõpetajale. Loodetavasti 
õnnestub kõik vajalikud kohad sügiseks täita.  
 
4.2. OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks. 
 
 
5. Arvamuse andmine kooli õppekava üldosa muutmiseks ja kehtestamiseks 
 
5.1. KUULATI: 
 
Hoolekogu liikmed said kooli õppekava üldosa tööversiooniga tutvuda enne koosolekut. Kohtumise 
käigus vaadati ühiselt läbi küsimusi ja kommentaare tekitanud kohad. T. Lohuri sõnul plaanib kool 
õppekavaga aktiivselt edasi tegutseda ning uuesti arutatakse teemat hoolekogu juunikuu kohtumisel. 
 
5.2. OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks. 
 
 
6. Muud küsimused 
 
6.1. KUULATI: 
 
6.1.1. Koolivorm – T. Lohur tuletas meelde, et uueks kooliaastaks on võimalik tellida koolivormi. A. 
Kull tegi ettepaneku, et koolivormi tootja võiks tulla kooli oma tootenäidiseid tutvustama. Kui 
erinevaid kleite, pluuse jms oleks võimalik oma silmaga näha, oleks peredel lihtsam valikut teha. 
Lisaks arvas T. Lohur, et kooli võiks kutsuda ka teise ettevõtte, kes seni on tootnud pidulikku 
koolivormi (kootud kleidid ja vestid). Hea oleks, kui tootenäidistega saaks tutvuda veel juunikuu 
jooksul. 
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6.2. OTSUSTATI: 
 
6.2.1. T. Lohur uurib, kas koolivormi tootjatel on võimalik tulla oma tootenäidiseid tutvustama. 
 
 
 
 
Türi Põhikooli hoolekogu järgmine koosolek toimub 11.06.2024. 
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